



Reishi Mushroom Powder (Food Supplement)		مسحوق فطر ريشي (مكمل غذائي)	
	Quantity	الكمية	
1 st Week	1/2 flat small plastic spoon	نصف ملعقة بلاستيك ممسوحة صغيرة	الأسبوع الأول
2 nd Week	1 flat small plastic spoons	ملعقة بلاستيك ممسوحة صغيرة	الأسبوع الثاني
3 rd Week	1 1/2 flat small plastic spoons	ملعقة ونصف بلاستيك ممسوحة صغيرة	الأسبوع الثالث
4 th Week	2 flat small plastic spoons. Keep the same always as in fourth week	ملعقتا بلاستيك ممسوحتان صغيرتان. استمروا على الدوام كما في الأسبوع الرابع	الأسبوع الرابع
How to use: Dilute in a half glass of water and drink it ½ an hour before eating or drinking (Could be mixed with your favorite juice).		طريقة الاستعمال: يحل مع نصف كوب ماء ويتناول صباحاً قبل تناول أي مأكولات أو مشروبات بنصف ساعة (ممكن خلطه مع العصير المفضل لديكم).	
King of Herbs and King of Adaptogen 1. It is non-toxic and can be taken daily without producing any side effects on prolonged period. 2. When it is taken regularly, it can restore the body to its natural state, enabling all organs to function normally. 3. Immune modulator - regulates and fine tunes the immune system. It is not specified for a specific organ, disease or age but the body health in general.		ملك الأعشاب وملك الأديتوجين 1. غير سام ويمكن تناوله بشكل يومي دون أن يشكل أية آثار جانبية ولمدة مطولة. 2. عند تناوله بشكل منتظم، يعيد الجسم لحالته الطبيعية، مما يجعل كل الأعضاء تعمل بشكل طبيعي. 3. يعدل الجهاز المناعي - ينظم ويعزز الجهاز المناعي فهو غير مخصص لعضو معين أو مرض معين أو سن معين إنما لصحة الجسم بشكل عام.	

Contact:

Bingo (+965) 9916-2179, (+965) 6632-3965

Reishi Mushroom Powder (Food Supplement)	مسحوق فطر ريشي (مكمل غذائي)	
<p>Benefits:</p> <p>Reishi Mushroom is a permanent prevention as it helps the body to be released from lots of health problems especially this century's diseases such as cancer, pressure, diabetes, kidney diseases, arteries and heart, chest and skin irritations, problems caused of imbalance in hormones like breeding, weakness of organs functions in general. It functions and makes the body able to get rid of all various health problems. Clinical researches and personal experiments are proven.</p> <p>The functions Reishi Mushroom do are:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Cleanses the body from the accumulated toxins on the tissues. • Strengthens the immune system by activating the immune cells in the body. • Activating the blood cells and increasing the ability of these blood cells to carry more oxygen. • Activating the metabolism. • Renewing the cells in general, and reviving the skin. • Balancing organs functions. <p>This is the specialty which makes Ganoderma able to help the body to be released from lots of health problems.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Reduce blood pressure • Reduce blood cholesterol • Reduce blood sugars • Inhibit platelet aggregation • Alleviate altitude sickness • Treat neuromuscular disease • Treat cancer • Protect against liver and kidney disease • anti-inflammatory • Antibacterial • Antioxidant • Antiviral • anti-allergic • Analgesic properties. <p>Calcium, potassium, magnesium, proteins, vitamins and fiber are also present</p>	<p>الفوائد:</p> <p>فطر ريشي يشكل وقاية دائمة كما يساعد الجسم على التخلص من الكثير من المشاكل الصحية لاسيما أمراض العصر مثل السرطان ، الضغط ، السكري ، أمراض الكلى ، أمراض الشرايين والقلب ، الحساسية الجلدية والصدرية ، المشاكل الصحية الناتجة عن عدم التوازن الهرموني مثل الإنجاب وضعف وظائف الأعضاء بشكل عام، وذلك لأنه يقوم بعدد من الوظائف بحيث يصبح الجسم على أثرها قادراً على التخلص من المشاكل الصحية المتعددة، وقد أثبتت الأبحاث الإكلينيكية والتجارب الشخصية صحة ذلك.</p> <p>والوظائف التي يقوم بها فطر ريشي هي :</p> <ul style="list-style-type: none"> • تخليص الجسم من السموم المترسبة على الأنسجة. • تعزيز المناعة وذلك بتنشيط خلايا المناعة في الجسم. • تنشيط الدورة الدموية وزيادة قدرة كريات الدم على حمل الأوكسجين. • تنشيط عمليات هدم الغذاء (الاستقلاب أو الأيض). • تجديد الخلايا بشكل عام وإكساب خلايا الجلد النضرة والحيوية . • القيام بعمليات التوازن والتكيف لوظائف الأعضاء. <p>وهذه هي الخاصية التي تعود لها قدرة الجانوديرما في مساعدة الجسم على التخلص من الكثير من المشاكل الصحية.</p> <ul style="list-style-type: none"> • يخفض ضغط الدم • يخفض الكوليسترول بالدم • يخفض السكر بالدم • يمنع تجمع الصفائح الدموية • يخفف من حدة الأمراض • يعالج أمراض الأعصاب والعضلات • يعالج السرطان • يحمي ضد أمراض الكبد والكلية • ضاد للإلتهابات • مضاد للبكتيريا • مضاد للأكسدة • مضاد للفيروسات • مضاد للحساسية • خاصيات مسكنة للألم <p>كما يحتوي على المعادن مثل الكالسيوم، البوتاسيوم، المغنيزيوم، وكذلك غني بالبروتينات والفيتامينات والألياف.</p>	<p>www.reishi.com</p> <p>www.ganoderma.com</p> <p>www.ganodermaa-z.com</p>
<p>Contact: Bingo (+965) 9916-2179, (+965) 6632-3965</p>		